
 

Populärutgåva – Styrelsemöte i Västkustens Båtförbund 

 

Datum: 15 april 2025 

Plats: Långedrag 

 

Styrelsen i Västkustens Båtförbund (VBF) samlades för årets fjärde ordinarie möte. Här är en 

sammanfattning av vad som diskuterades: 

 

App för båtägare – projektet rullar vidare 

Jan rapporterade att kravspecifikationen för VBF:s nya medlemsapp nästan är klar. Projektet 

kommer att släppas i tre steg. Tidsplan och budget är på gång, och kostnadsförslag inväntas 

från leverantören. 

 

Ekonomi i god ordning 

Leif-Göran informerade att större delen av medlemsavgifterna nu är inbetalda. Saldo per sista 

mars var 2,2 miljoner kronor, varav en stor del snart överförs till Svenska Båtunionen. 

Årsmöteskostnader och andra löpande utgifter har hanterats enligt plan. 

 

Miljöarbete och saneringsmetoder i fokus 

Stellan informerade om status för XRF-mätningar och båtbottenprojektet, där VBF fått ett 

mindre överskott. Ett test med GEL-sanering planeras, och en enkät om hur klubbarna 

upplevde miljöinsatsen ska skickas ut. Jonas är ny ordförande i miljökommittén. 

 

Reflektioner från Båtriksdagen och VBF:s årsmöte 

• Önskemål om att göra Båtriksdagen mer digital och effektiv. 

• BAS-kostnader diskuterades livligt. 

• VBF:s eget årsmöte lockade få deltagare – ny mötesform med bättre innehåll och 

tidigare datum föreslås till 2026. 

 

Prova på-dag & nya klubbkontakter 



 

• Möte planeras med Öckerö inför årets “Prova på-dag”. 

• Dalarnas båtförbund vill komma ner med båtar för att delta. 

• Nya kontakter knyts med Fjärås, Gårda Brygga och Lindgrens Hamn kring BAS och 

medlemskap. 

 

Rapporter från styrelsen 

• Bosse: Lyckad prisutdelning till Årets Båtklubb – Östhammars SS. 

• Birgitta: Utvärderar kursleverantörer för sjösäkerhet. 

• Conny: Genomfört flera BAS-demonstrationer i klubbar. 

• Jan: Har tagit fram statistik på äldre fritidsbåtar i Sverige – cirka 80 000–112 500 av 

båtarna på västkusten är äldre än 1996. 

 

Kommande möten: 

Nästa styrelsemöte äger rum 13 maj i Långedrag. 

 

Ordföranden tackade alla deltagare och avslutade mötet. 
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